
 

FINANŠU KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
Cēsīs, Cēsu novadā 

2025.gada 16.janvārī          Nr.1 

Sēde sasaukta: 16.01.2025 

Sēdi atklāj: 16.01.2025. plkst.09:06:34 

Sēdi slēdz: 16.01.2025. plkst.10:08:27 
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Egliņš-Eglītis, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers 
 

Nepiedalās: Andris Mihaļovs, Ivo Rode 
 

Piedalās: Dace Bišere-Valdemiere, Jaunpiebalgas apvienības pārvaldes vadītāja, Līga Sarma 
Berovska, Priekuļu apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma speciāliste, Dina Dombrovska, 
Izglītības pārvaldes vadītāja vietniece, Daina Slaidiņa, Vecpiebalgas apvienības pārvaldes 
nekustamā īpašuma speciāliste, Irēna Suipe, Būvvaldes vadītāja vietniece, Līga Medne, pašvaldības 
izpilddirektore, Baiba Eglīte, pašvaldības izpilddirektora vietniece,  Māris Zvīnis, SIA “Vidzemes 
koncertzāle” valdes loceklis, Aivija Zerne, Finanšu pārvaldes vadītāja, Egils Kurpnieks, Īpašumu 
apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietnieks, Jānis Balodis, Vides un klimata neitralitātes nodaļas 
vides aizsardzības speciālists, Ina Gaiķe, Cēsu Valsts ģimnāzijas direktore, Uldis Blīgzna, Izglītības 
pārvaldes izglītības speciālists, Inga Kārkliņa, Sociālā dienesta vadītāja, Viesturs Dumpis, Sporta un 
veselības veicināšanas pārvaldes vadītājs, Dace Eihenbauma, Attīstības pārvaldes vadītāja, Inta 
Ādamsone, Vides un klimata neitralitātes nodaļas vadītāja, Sigita Zvirbule, Juridiskās pārvaldes 
vadītāja, Valdis Tirzmalis, Juridiskās pārvaldes vadītāja vietnieks, Dace Pastva, Juridiskās pārvaldes 
juriste, Dzintars Jukēvics, Juridiskās pārvaldes jurists, Vladimirs Kalandārovs, Īpašumu 
apsaimniekošanas pārvaldes vadītājs, Aigars Ķerpe, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes 
nekustamo īpašumu pārvaldnieks, Evija Atvara, Vaives pagasta pārvaldes vadītāja, Ella Frīdvalde-
Andersone, domes deputāte, Ainārs Šteins, biedrības “Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrība” 
valdes priekšsēdētājs, Agris Ķesa, biedrības “Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrība” valdes loceklis 
 

Sēdi vada:   Jānis Rozenbergs, Finanšu komitejas priekšsēdētājs 

Protokolē:   Inese Ģērmane, Administrācijas biroja sekretārs 
 

 

 

 

Izsludinātā darba kārtība 



 2 

 1.  Par pilnvarojumu biedrībai “Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrība” izstrādāt un saskaņot 
nolikumu par licencēto makšķerēšanu Ungura ezerā un Sārumezerā; 

 2.  Par Cēsu novada domes 2025.gada 23.janvāra saistošo noteikumu Nr.__ “Grozījumi Cēsu 
novada domes 2023. gada 17.augusta  saistošajos noteikumos Nr. 14 “Par Cēsu novada 
pašvaldības līdzfinansējumu kultūras pieminekļu saglabāšanai”” izdošanu; 

 3.  Par Cēsu novada domes 2025.gada 23.janvāra saistošo noteikumu Nr.__ “Grozījumi Cēsu 
novada domes 2021. gada 2. decembra  saistošajos noteikumos Nr. 17 “Par 
līdzfinansējumu energoefektivitātes pasākumu veikšanai daudzdzīvokļu dzīvojamās 
mājās”” izdošanu; 

 4.  Par Cēsu novada domes 2025.gada 23.janvāra saistošo noteikumu Nr.__ “Grozījumi Cēsu 
novada domes 2021. gada 2. decembra  saistošajos noteikumos Nr. 19 “Par 
līdzfinansējumu daudzdzīvokļu dzīvojamām mājām piesaistīto zemesgabalu 
labiekārtošanai Cēsu novadā”” izdošanu; 

 5.  Par grozījumiem 2001. gada 27. februārī noslēgtajā līgumā “Par Cēsu pilsētas pašvaldības 
uzņēmuma “Cēsu siltumtīklu uzņēmums” pamatlīdzekļu nomu”;  

 6. 
 
7.  

Par ilgtermiņa saistībām svētku noformējuma elementu uzstādīšanā un uzturēšanā, 
demontāžā, defektācijā un remontā, uzglabāšanā Cēsīs un Vaives pagastā, Cēsu novadā; 
Par atbalstu kultūras programmas “Cēsu novada kultūras gads 2025” īstenošanai un 
līgumu slēgšanu; 

 8.  Par  mērķdotāciju pamata un vispārējai vidējai izglītībai; 
 9.  Par mērķdotāciju bērnu no piecu gadu vecuma apmācībai; 
 10.  Par mērķdotāciju interešu izglītības programmām; 
 11.  Par mērķdotāciju speciālajām izglītības iestādēm; 
 12.  Par Cēsu novada pašvaldības vispārējo un profesionālo izglītības iestāžu direktoru darba 

algas likmi kā skolotājam; 
 13.  Par papildus pedagoģiskās likmes Jāņmuižas pirmsskolas izglītības iestādē apstiprināšanu; 
 14.  Par atbalstu Cēsu Valsts ģimnāzijas dalībai Erasmus+ programmas projektā  “Nākamais 

līmenis - STEM!” (Nr. 2024-1-LV01-KA122-SCH-000220087) īstenošanā;  
 15.   Par papildus pedagoģisko likmju Cēsu novada pašvaldības dibinātajās profesionālās 

ievirzes izglītības iestādēs apstiprināšanu; 
 16.  Par grozījumiem Cēsu novada domes 2023. gada 28. decembra lēmumā Nr. 706 “Par 

deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA “Cēsu Olimpiskais centrs”;  
 17.  Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar nodibinājumu “Latvijas Evaņģēliski luteriskās Baznīcas 

Diakonijas centrs”; 
 18.  Par grozījumiem Cēsu novada domes 2023. gada 28. decembra lēmumā Nr. 691 “Par Cēsu 

novada Sociālā dienesta maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu”; 
 19.  Par nekustamā īpašuma dzīvokļa Nr.4 Rūpniecības ielā 3A, Jaunpiebalgā, Jaunpiebalgas 

pagastā, Cēsu novadā, atkārtotās (otrās) izsoles atzīšanu par nenotikušu,  tās atkārtotu 
nodošanu atsavināšanai un elektroniskās izsoles noteikumu apstiprināšanu; 

 20.  Par nekustamā īpašuma – zemes vienības ar kadastra apzīmējums 4256 006 0433, 
nodošanu bezatlīdzības lietošanā; 



 3 

 21.  Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Jaunindrāni”, Veselavas pagastā , Cēsu novadā, 
nodošanu atsavināšanai un izsoles noteikumu  apstiprināšanu; 

 22.  Par pašvaldības nekustamā  īpašuma “Veccīruļi”, Liepas pagastā, Cēsu novadā, 
atsavināšanu par nosacīto cenu; 

 23.  Par piekrišanu zemes iegūšanai īpašumā; 
 24.  Par piekrišanu nekustamā īpašuma “Tauriņi 2” - 4, Dzērbenē, Dzērbenes pagastā, Cēsu 

novadā, nodošanai atsavināšanai 
 

Sēdes vadītājs J.Rozenbergs rosina iekļaut sēdes darba kārtībā trīs papildus jautājumu “Par SIA 
“Vidzemes koncertzāle” telpu un aprīkojuma nomas maksas un pakalpojumu maksas noteikumu 
apstiprināšanu”, “Par nolietojuma apmēra un apmaksas kārtības apstiprināšanu” un “Par zemes 
likumiskās lietošanas maksas maksāšanas paziņojumu un rēķina sagatavošanas un nosūtīšanas 
izmaksām”, kā arī rosina izslēgt no izsludinātās sēdes darba kārtības jautājumu “Par atbalstu 
kultūras programmas “Cēsu novada kultūras gads 2025” īstenošanai un līgumu slēgšanu”, jo vēl 
notiek darbs pie šī jautājuma. Komitejas locekļi neiebilst sēdes darba kārtības izmaiņām. 
 

Apstiprinātā darba kārtība. 
 

Punkts  Lēmuma nosaukums 

1  Par pilnvarojumu biedrībai “Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrība” izstrādāt un 
saskaņot nolikumu par licencēto makšķerēšanu Ungura ezerā un Sārumezerā 

2  Par Cēsu novada domes 2025.gada 23.janvāra saistošo noteikumu Nr.__ 
“Grozījumi Cēsu novada domes 2023. gada 17.augusta  saistošajos noteikumos Nr. 
14 “Par Cēsu novada pašvaldības līdzfinansējumu kultūras pieminekļu 
saglabāšanai”” izdošanu 

3  Par Cēsu novada domes 2025.gada 23.janvāra saistošo noteikumu Nr.__ 
“Grozījumi Cēsu novada domes 2021. gada 2. decembra  saistošajos noteikumos 
Nr. 17 “Par līdzfinansējumu energoefektivitātes pasākumu veikšanai 
daudzdzīvokļu dzīvojamās mājās”” izdošanu 

4  Par Cēsu novada domes 2025.gada 23.janvāra saistošo noteikumu Nr.__ 
“Grozījumi Cēsu novada domes 2021. gada 2. decembra  saistošajos noteikumos 
Nr. 19 “Par līdzfinansējumu daudzdzīvokļu dzīvojamām mājām piesaistīto 
zemesgabalu labiekārtošanai Cēsu novadā”” izdošanu 

5  Par grozījumiem 2001. gada 27. februārī noslēgtajā līgumā “Par Cēsu pilsētas 
pašvaldības uzņēmuma “Cēsu siltumtīklu uzņēmums” pamatlīdzekļu nomu”  

6  Par ilgtermiņa saistībām svētku noformējuma elementu uzstādīšanā un 
uzturēšanā, demontāžā, defektācijā un remontā, uzglabāšanā Cēsīs un Vaives 
pagastā, Cēsu novadā 

7  Par  mērķdotāciju pamata un vispārējai vidējai izglītībai 
8  Par mērķdotāciju bērnu no piecu gadu vecuma apmācībai 
9  Par mērķdotāciju interešu izglītības programmām 
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10  Par mērķdotāciju speciālajām izglītības iestādēm 

11  Par Cēsu novada pašvaldības vispārējo un profesionālo izglītības iestāžu direktoru 
darba algas likmi kā skolotājam 

12  Par papildus pedagoģiskās likmes Jāņmuižas pirmsskolas izglītības iestādē 
apstiprināšanu 

13  Par atbalstu Cēsu Valsts ģimnāzijas dalībai Erasmus+ programmas projektā  
“Nākamais līmenis - STEM!” (Nr. 2024-1-LV01-KA122-SCH-000220087) īstenošanā  

14   Par papildus pedagoģisko likmju Cēsu novada pašvaldības dibinātajās 
profesionālās ievirzes izglītības iestādēs apstiprināšanu 

15  Par grozījumiem Cēsu novada domes 2023. gada 28. decembra lēmumā Nr. 706 
“Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA “Cēsu Olimpiskais centrs”  

16  Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar nodibinājumu “Latvijas Evaņģēliski luteriskās 
Baznīcas Diakonijas centrs” 

17  Par grozījumiem Cēsu novada domes 2023. gada 28. decembra lēmumā Nr. 691 
“Par Cēsu novada Sociālā dienesta maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu” 

18  Par nekustamā īpašuma dzīvokļa Nr.4 Rūpniecības ielā 3A, Jaunpiebalgā, 
Jaunpiebalgas pagastā, Cēsu novadā, atkārtotās (otrās) izsoles atzīšanu par 
nenotikušu,  tās atkārtotu nodošanu atsavināšanai un elektroniskās izsoles 
noteikumu apstiprināšanu 

19  Par nekustamā īpašuma – zemes vienības ar kadastra apzīmējums 4256 006 0433, 
nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

20  Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Jaunindrāni”, Veselavas pagastā , Cēsu 
novadā, nodošanu atsavināšanai un izsoles noteikumu  apstiprināšanu 

21  Par pašvaldības nekustamā  īpašuma “Veccīruļi”, Liepas pagastā, Cēsu novadā, 
atsavināšanu par nosacīto cenu 

22  Par piekrišanu zemes iegūšanai īpašumā 

23  Par piekrišanu nekustamā īpašuma “Tauriņi 2” - 4, Dzērbenē, Dzērbenes pagastā, 
Cēsu novadā, nodošanai atsavināšanai 

24  Par SIA “Vidzemes koncertzāle” telpu un aprīkojuma nomas maksas un 
pakalpojumu maksas noteikumu apstiprināšanu 

25  Par nolietojuma apmēra un apmaksas kārtības apstiprināšanu 

26  Par zemes likumiskās lietošanas maksas maksāšanas paziņojumu un rēķina 
sagatavošanas un nosūtīšanas izmaksām 

 

 

 

 

 

 

 

 

1. 
Par pilnvarojumu biedrībai “Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrība”  

izstrādāt un saskaņot nolikumu par licencēto makšķerēšanu Ungura ezerā un Sārumezerā 
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Ziņo Jānis Balodis, Vides un klimata neitralitātes nodaļas vides aizsardzības speciālists 
 
Izsakās H.Vents, I.Suija-Markova 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Ēriks Bauers, Guntis Grosbergs, 
Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) , 1 - pret (Elīna Stapulone),  atturas nav, 
Hardijs Vents balsojumā nepiedalās, lēmums “Par pilnvarojumu biedrībai “Gaujas ilgtspējīgas 
attīstības biedrība” izstrādāt un saskaņot nolikumu par licencēto makšķerēšanu Ungura ezerā un 
Sārumezerā” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 23.01.2025. Domes sēdē 
 

2. 
Par Cēsu novada domes 2025.gada 23.janvāra saistošo noteikumu Nr.__ “Grozījumi Cēsu 
novada domes 2023. gada 17.augusta  saistošajos noteikumos Nr. 14 “Par Cēsu novada 

pašvaldības līdzfinansējumu kultūras pieminekļu saglabāšanai”” izdošanu 

Ziņo Irēna Suipe, Būvvaldes vadītājas vietniece 
 
Izsakās J.Rozenbergs 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par Cēsu novada domes 2025.gada 23.janvāra saistošo noteikumu 
Nr.__ “Grozījumi Cēsu novada domes 2023. gada 17.augusta  saistošajos noteikumos Nr. 14 “Par 
Cēsu novada pašvaldības līdzfinansējumu kultūras pieminekļu saglabāšanai”” izdošanu” 
pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 23.01.2025. Domes sēdē 

3. 
Par Cēsu novada domes 2025.gada 23.janvāra saistošo noteikumu Nr.__ “Grozījumi Cēsu 

novada domes 2021. gada 2. decembra  saistošajos noteikumos Nr. 17 “Par līdzfinansējumu 
energoefektivitātes pasākumu veikšanai daudzdzīvokļu dzīvojamās mājās”” izdošanu 

Ziņo Baiba Eglīte, pašvaldības izpilddirektora vietniece 
 
Izsakās H.Vents, E.Stapulone, J.Rozenbergs, I.Suija-Markova 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par Cēsu novada domes 2025.gada 23.janvāra saistošo noteikumu 
Nr.__ “Grozījumi Cēsu novada domes 2021. gada 2. decembra  saistošajos noteikumos Nr. 17 
“Par līdzfinansējumu energoefektivitātes pasākumu veikšanai daudzdzīvokļu dzīvojamās 
mājās”” izdošanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 23.01.2025. Domes sēdē 
 

 

 

 

4. 
Par Cēsu novada domes 2025.gada 23.janvāra  

saistošo noteikumu Nr.__ “Grozījumi Cēsu novada domes 2021. gada  
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2. decembra  saistošajos noteikumos Nr. 19 “Par līdzfinansējumu daudzdzīvokļu  
dzīvojamām mājām piesaistīto zemesgabalu labiekārtošanai Cēsu novadā”” izdošanu 

Ziņo Baiba Eglīte, pašvaldības izpilddirektora vietniece 
 
Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par Cēsu novada domes 2025.gada 23.janvāra saistošo noteikumu 
Nr.__ “Grozījumi Cēsu novada domes 2021. gada 2. decembra  saistošajos noteikumos Nr. 19 
“Par līdzfinansējumu daudzdzīvokļu dzīvojamām mājām piesaistīto zemesgabalu labiekārtošanai 
Cēsu novadā”” izdošanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 23.01.2025. Domes sēdē 

5. 
Par grozījumiem 2001. gada 27. februārī noslēgtajā līgumā  

“Par Cēsu pilsētas pašvaldības uzņēmuma “Cēsu siltumtīklu uzņēmums” pamatlīdzekļu nomu”  
Ziņo Egils Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietnieks 

 
Izsakās H.Vents 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par grozījumiem 2001. gada 27. februārī noslēgtajā līgumā “Par Cēsu 
pilsētas pašvaldības uzņēmuma “Cēsu siltumtīklu uzņēmums” pamatlīdzekļu nomu”” pieņemts 
un tiek virzīts izskatīšanai 23.01.2025. Domes sēdē 
 

 

6. 
Par ilgtermiņa saistībām svētku noformējuma elementu uzstādīšanā un uzturēšanā, 

demontāžā, defektācijā un remontā, uzglabāšanā Cēsīs un Vaives pagastā, Cēsu novadā 

Ziņo Egils Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietnieks 
 
Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Ēriks Bauers, Guntis Grosbergs, 
Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret nav,  atturas nav, 
Elīna Stapulone balsojumā nepiedalās, lēmums “Par ilgtermiņa saistībām svētku noformējuma 
elementu uzstādīšanā un uzturēšanā, demontāžā, defektācijā un remontā, uzglabāšanā Cēsīs un 
Vaives pagastā, Cēsu novadā” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 23.01.2025. Domes sēdē 
 

 

 

 

 

 

 

7. 
Par  mērķdotāciju pamata un vispārējai vidējai izglītībai 

Ziņo Atis Egliņš-Eglītis, domes priekšsēdētāja vietnieks 
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Izsakās H.Vents 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par  mērķdotāciju pamata un vispārējai vidējai izglītībai” pieņemts un 
tiek virzīts izskatīšanai 23.01.2025. Domes sēdē 
 

8. 
Par mērķdotāciju bērnu no piecu gadu vecuma apmācībai 

Ziņo Jānis Rozenbergs, Finanšu komitejas priekšsēdētājs 
 
Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par mērķdotāciju bērnu no piecu gadu vecuma apmācībai” pieņemts 
un tiek virzīts izskatīšanai 23.01.2025. Domes sēdē 
 

9. 
Par mērķdotāciju interešu izglītības programmām 

Ziņo Jānis Rozenbergs, Finanšu komitejas priekšsēdētājs 
 
Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par mērķdotāciju interešu izglītības programmām” pieņemts un tiek 
virzīts izskatīšanai 23.01.2025. Domes sēdē 
 

10. 
Par mērķdotāciju speciālajām izglītības iestādēm 

Ziņo Jānis Rozenbergs, Finanšu komitejas priekšsēdētājs 
 
Izsakās H.Vents 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par mērķdotāciju speciālajām izglītības iestādēm” pieņemts un tiek 
virzīts izskatīšanai 23.01.2025. Domes sēdē 
 
 
 
 
 

11. 
Par Cēsu novada pašvaldības vispārējo un  

profesionālo izglītības iestāžu direktoru darba algas likmi kā skolotājam 

Ziņo Jānis Rozenbergs, Finanšu komitejas priekšsēdētājs 
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Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par Cēsu novada pašvaldības vispārējo un profesionālo izglītības 
iestāžu direktoru darba algas likmi kā skolotājam” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 
23.01.2025. Domes sēdē 

12. 
Par papildus pedagoģiskās likmes Jāņmuižas pirmsskolas izglītības iestādē apstiprināšanu 

Ziņo Dina Dombrovska, Izglītības pārvaldes vadītājas vietniece 
 
Izsakās E.Stapulone 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par papildus pedagoģiskās likmes Jāņmuižas pirmsskolas izglītības 
iestādē apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 23.01.2025. Domes sēdē 
 

13. 
Par atbalstu Cēsu Valsts ģimnāzijas dalībai Erasmus+ programmas projektā   

“Nākamais līmenis - STEM!” (Nr. 2024-1-LV01-KA122-SCH-000220087) īstenošanā  
Ziņo Ina Gaiķe, Cēsu Valsts ģimnāzijas direktore 

 
Izsakās J.Rozenbergs 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par atbalstu Cēsu Valsts ģimnāzijas dalībai Erasmus+ programmas 
projektā  “Nākamais līmenis - STEM!” (Nr. 2024-1-LV01-KA122-SCH-000220087) īstenošanā” 
pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 23.01.2025. Domes sēdē 
 

14. 
 Par papildus pedagoģisko likmju Cēsu novada  

pašvaldības dibinātajās profesionālās ievirzes izglītības iestādēs apstiprināšanu 

Ziņo Uldis Blīgzna, Izglītības pārvaldes izglītības speciālists 

Izsakās E.Stapulone, H.Vents 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par papildus pedagoģisko likmju Cēsu novada pašvaldības dibinātajās 
profesionālās ievirzes izglītības iestādēs apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 
23.01.2025. Domes sēdē 

15. 
Par grozījumiem Cēsu novada domes 2023. gada 28. decembra  

lēmumā Nr.706 “Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA “Cēsu Olimpiskais centrs”  
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Ziņo Viesturs Dumpis, Sporta un veselības veicināšanas pārvaldes vadītājs 
 
Izsakās H.Vents, E.Stapulone 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Jānis Rozenbergs) ,  pret nav,  atturas nav, Inese 
Suija-Markova balsojumā nepiedalās, lēmums “Par grozījumiem Cēsu novada domes 2023. gada 
28. decembra lēmumā Nr. 706 “Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA “Cēsu Olimpiskais 
centrs”” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 23.01.2025. Domes sēdē 

16. 
Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar  

nodibinājumu “Latvijas Evaņģēliski luteriskās Baznīcas Diakonijas centrs” 

Ziņo Inga Kārkliņa, Sociālā dienesta vadītāja 
 
Izsakās J.Rozenbergs 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar nodibinājumu “Latvijas 
Evaņģēliski luteriskās Baznīcas Diakonijas centrs”” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 
23.01.2025. Domes sēdē 
 

17. 
Par grozījumiem Cēsu novada domes 2023. gada 28. decembra lēmumā 

 Nr.691 “Par Cēsu novada Sociālā dienesta maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu” 

Ziņo Inga Kārkliņa, Sociālā dienesta vadītāja 
 
Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par grozījumiem Cēsu novada domes 2023. gada 28. decembra 
lēmumā Nr. 691 “Par Cēsu novada Sociālā dienesta maksas pakalpojumu cenrāža 
apstiprināšanu”” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 23.01.2025. Domes sēdē 

18. 
Par nekustamā īpašuma dzīvokļa Nr.4 Rūpniecības ielā 3A, Jaunpiebalgā,  

Jaunpiebalgas pagastā, Cēsu novadā, atkārtotās (otrās) izsoles atzīšanu par nenotikušu,   
tās atkārtotu nodošanu atsavināšanai un elektroniskās izsoles noteikumu apstiprināšanu 

Ziņo Dace Bišere-Valdemiere, Jaunpiebalgas apvienības pārvaldes vadītāja 
 
Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Guntis Grosbergs, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret nav,  atturas nav, 
Hardijs Vents ir atstājis sēžu zāli, lēmums “Par nekustamā īpašuma dzīvokļa Nr.4 Rūpniecības ielā 
3A, Jaunpiebalgā, Jaunpiebalgas pagastā, Cēsu novadā, atkārtotās (otrās) izsoles atzīšanu par 
nenotikušu,  tās atkārtotu nodošanu atsavināšanai un elektroniskās izsoles noteikumu 
apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 23.01.2025. Domes sēdē 
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19. 
Par nekustamā īpašuma – zemes vienības ar  

kadastra apzīmējums 4256 006 0433, nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

Ziņo Dace Bišere-Valdemiere, Jaunpiebalgas apvienības pārvaldes vadītāja 
 
Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par nekustamā īpašuma – zemes vienības ar kadastra apzīmējums 
4256 006 0433, nodošanu bezatlīdzības lietošanā” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 
23.01.2025. Domes sēdē 

20. 
Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Jaunindrāni”, Veselavas  

pagastā , Cēsu novadā, nodošanu atsavināšanai un izsoles noteikumu  apstiprināšanu 

Ziņo Līga Sarma Berovska, Priekuļu apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma speciāliste 
 
Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Jaunindrāni”, Veselavas pagastā 
, Cēsu novadā, nodošanu atsavināšanai un izsoles noteikumu  apstiprināšanu” pieņemts un tiek 
virzīts izskatīšanai 23.01.2025. Domes sēdē 
 

21. 
Par pašvaldības nekustamā  īpašuma “Veccīruļi”,  

Liepas pagastā, Cēsu novadā, atsavināšanu par nosacīto cenu 

Ziņo Līga Sarma Berovska, Priekuļu apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma speciāliste 
 
Izsakās H.Vents 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par pašvaldības nekustamā  īpašuma “Veccīruļi”, Liepas pagastā, Cēsu 
novadā, atsavināšanu par nosacīto cenu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 23.01.2025. Domes 
sēdē 

22. 
Par piekrišanu zemes iegūšanai īpašumā 

Ziņo Daina Slaidiņa, Vecpiebalgas apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma speciāliste 
 
Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret nav, 1 - atturas 
(Guntis Grosbergs), lēmums “Par piekrišanu zemes iegūšanai īpašumā” pieņemts un tiek virzīts 
izskatīšanai 23.01.2025. Domes sēdē 

23. 
Par piekrišanu nekustamā īpašuma “Tauriņi 2” - 4,  
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Dzērbenē, Dzērbenes pagastā, Cēsu novadā, nodošanai atsavināšanai 
Ziņo Daina Slaidiņa, Vecpiebalgas apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma speciāliste 

 
Izsakās H.Vents 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par piekrišanu nekustamā īpašuma “Tauriņi 2” - 4, Dzērbenē, 
Dzērbenes pagastā, Cēsu novadā, nodošanai atsavināšanai” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 
23.01.2025. Domes sēdē 

24. 
Par SIA “Vidzemes koncertzāle” telpu un  

aprīkojuma nomas maksas un pakalpojumu maksas noteikumu apstiprināšanu 
Ziņo Māris Zvīnis, SIA "Vidzemes koncertzāle" valdes loceklis 

 
Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par SIA “Vidzemes koncertzāle” telpu un aprīkojuma nomas maksas 
un pakalpojumu maksas noteikumu apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 
23.01.2025. Domes sēdē 

25. 
Par nolietojuma apmēra un apmaksas kārtības apstiprināšanu 

Ziņo Māris Zvīnis, SIA "Vidzemes koncertzāle" valdes loceklis 
 
Izsakās J.Rozenbergs, A.Zerne 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par nolietojuma apmēra un apmaksas kārtības apstiprināšanu” 
pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 23.01.2025.Domes sēdē 
 

26. 
Par zemes likumiskās lietošanas maksas maksāšanas  

paziņojumu un rēķina sagatavošanas un nosūtīšanas izmaksām 

Ziņo Aivija Zerne, Finanšu pārvaldes vadītāja 
 
Izsakās J.Rozenbergs 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Biruta Mežale, Elīna Stapulone, Ēriks Bauers, 
Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Rozenbergs) ,  pret 
nav,  atturas nav, lēmums “Par zemes likumiskās lietošanas maksas maksāšanas paziņojumu un 
rēķina sagatavošanas un nosūtīšanas izmaksām” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 23.01.2025. 
Domes sēdē 
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Sēdi vadīja  

Finanšu komitejas priekšsēdētājs Jānis Rozenbergs 

Protokolēja  

Administrācijas biroja sekretārse Inese Ģērmane 
 

Raunas iela 4, Cēsis 16.01.2025 

Sēdei ir veikts audio ieraksts 

 

 
DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS  AR DROŠU 

ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


